

## Studio schools

المعلم محمد المهر

٠٧٧٠٠٥٤٥٤٥

٠٧٨٧١٧٨٧٧٠



Studio schools are pioneering schools which receive funding as well as support from private businesses, and which seek to encourage young people to undertake a less conventional form of secondary education. These schools often specialise in one specific area, whilst understanding that the same broad range of skills and qualifications should be made available to all young people.

مدارس الاستوديو مدارس رائدة تتلقى التمويل فضلا عن الدعم المقدم من مؤسسات القطاع الخاص، وتسعى إلى تشجيع الشباب على اتخاذ شكل تقليدي أقل من التعليم الثانوي. وكثيرا ما تخصص هذه المدارس في مجال معين، مع إدراك أن نفس نطاق المهارات والمؤهلات ينبغي أن يتاح لجميع الشباب

One such school has recently opened to educate fourteen- to eighteen-year olds who have a special interest in working in the space industry. Students follow a tailor-made curriculum at the school, including subjects such as Astronomy and Astrophysics.

قد فتحت إحدى هذه المدارس مؤخرا لتعليم الأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين أربعة عشر وثمانية عشر عاما الذين لديهم اهتمام خاص بالعمل في صناعات الفضاء. يتبع الطلاب منهاجا خاصا في المدرسة، بما في ذلك مواضيع مثل علم الفلك والفيزياء الفلكية

Lessons are a mixture of small-class tutorials, with projects supervised by leading companies in both the space and technology industries. Prominent scientists and engineers are brought in as guest lecturers, with students aiming to achieve top grades in their Maths and Science exams.

الدروس هي مزيج من دروس صفوف صغيرة، مع مشاريع تحت إشراف الشركات الرائدة في كل من الفضاء والتكنولوجيا والصناعات. يتم جلب العلماء والمهندسين البارزين كمحاضرين ضيوف، مع الطلاب تهدف إلى تحقيق أعلى الدرجات في امتحانات الرياضيات والعلوم



When they leave school, they will be well-placed to take any number of different career paths. 'They don't have to become astronauts!' says a spokesperson for the school. 'Excellent grades in science and technology subjects can open many doors and lead to a variety of career opportunities.'

عندما يغادرون المدرسة، سيكونون في وضع جيد يؤهلهم للقيام بأي عدد من المسارات الوظيفية المختلفة. يقول متحدث باسم المدرسة: «ليس عليهم أن يصبحوا رواد فضاء». "درجات ممتازة في مواد العلوم والتكنولوجيا و يمكن فتح العديد من الأبواب لتقود إلى مجموعة متنوعة من الفرص الوظيفية